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ZAPYTANIE nr I

W zwiqzku z otwartym nowym dworcem autobusowym w Kolnie oraz zglaszanyln mi ptzez

mieszkat'rc6w Kolna uwagami i wnioskami , mam nastEpuj4ce pytalria:

1. czy nie byloby uzasadnione dla poprawy bezpieczetistwa podr6znych wysiadaj4cych

na dworcu - wykonai przystanek dla wysiadajqcych, obecne r-niejsce gdzie

pasazerowie wysiadajq zpojazdow nie zapewnia im ani wygody ani bezpieczeirstwa,

li.ay zostanq oznakowane 4 przystanki na dworcu wtaz z wykonanien-r tablic

informuj4cych o kierunkach odjazdow
2. kiedy wszystkie autobusy dalekobiezne przejeZdZa.iqce przez. Kolno bqd4

zatrzymywaly siq na dworcu,
3. czy niebyloby uzasadnione przywr6cer-rie polqczefi autobttsow'yclt z Kolna do

Warszawy orazz Kolna pruez Szczytno(lomisko) do Olsztyria( publiczne PKS Nova

bqd1przewoLnlkprywatny) o takie rozwrqzanie apeluj4 zwlaszcza osoby studiujqce

w tych miastach orazzaniepokojone informacjami ze firma Arriva wycofuje siq z

rynku obsluguj4cego dotychczasowe trasy z Mazur plzez Kolno do Wzrrszawy

Proszq o odpowied2w tym teZ o upublicznier-rie prowadzone.i z przcrvoz-nil<arlli

korespondencji w sprawie rozklad6w jazdy.


